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Dagsorden til byrådets møde den 22. 
juni 1994 kl. 1900 i byrådssalen.

Medlemmer:
Kim Rockhill
Hans Jørgen Mortensen
Anni Skov
Preben Lansø
Bendt Bach Sørensen
Annie Hansen
Anders Clausager
Knud Andreasen
Lise Lotte Due
Holger Andersen
Jens Brogaard Jensen
Steen Berthelsen
Bent Vestergaard Jensen

Fra administrationen:
Lisbeth Lemmich 
Marianne Larsen

Bemærkninger:
Som tidligere meddelt, afholdes der 
fra kl. 15.00 til ca. kl. 17.00
temaeftermiddag med drøftelse af 
boligkvoter på andelsboliger, 
almennyttige boliger, ældreboliger 
m. v.
Bilag vedlægges.

\

X \ f

Formandsmødet starter kl. 1700 
Der er spisning i kantinen fra ca.
17.45.
Det lukkede møde afholdes i 
forlængelse af det åbne møde.
Tidspunkt for mødets afslutning:
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i.
Udvalqsdagsordener
Dagsordener fra afholdte møder i føl
gende udvalg er udsendt tidligere.
Miljø- og teknikudvalget - den 1/6 
Skole-, social- og sundhedsudvalget - 
den 31/5
Hovedsamarbejdsudvalget for 
administrationen - den 26/4 og den 
15/6
Hovedsamarbejdsudvalget for det tek
niske område - den 2/2 og den 15/6 
Fællesudvalget - den 26/4 og den 15/6 
Økonomiudvalg - den 14/6

Desuden er fremlagt referat fra Fre
deriksborg amtsråds forhandlinger på 
møder den 17. februar og 17. marts 
1994.
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3 .
Overførsel af rammebevillinger fra 
1993 til 1994 på folkeskoleområdet
J. nr. ØKF 00.01002
Som vedtaget på byrådets møde den 16. 
marts 1994 skulle man vende tilbage 
omkring rammeoverførsler på folkesko
leområdet.
Den samlede overførsel beløber sig 
til kr. 234.100.
Den ønskede administrative undersø
gelse vil blive uddelt på mødet. 
Økonomiudvalget udsatte på møde den 
10. maj 1994 sagen til behandling på 
juni-mødet.
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Redegørelse fra økonomisk forvaltning 
vedlægges.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. juni 1994 følgende rammeoverfør
sel fra 1993 til 1994:
Fælles udgifter og indtægter -34.500 
Vikarer - fællespulje 55.400
Marbækskolen (gi. rammer) 48.100
Vikarer 131.000
Skuldelev skole (gi. rammer) -86.300 
Vikarer 112.500
Ferslev skole 
Vikarer
Skolebibl. Marbækskolen 
Skolebibl. Skuldelev 
Skolebibl. Fersleev 
Fejlbudgettering 
Netto rammeoverførsel

-13.200 
12.900
12.600
-1.700
-2.700

-40.000
194.100
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4 .
Samordnincr af den kollektive trafik 
og de kommunale særkorsler i Horns
herred
J.nr. TF 13.05.0P20
Projektet så sin spæde begyndelse i 
marts 1992 og har på grund af de 4 
involverede kommuners forskellighed 
haft en lang og svær fødsel.
Det nuværende forslag er bl.a. et re
sultat af de kommentarer, der kom på 
og efter borgermødet i maj 1993, samt 
et grundigt samarbejde med de 3 sko
leledere .
Som det fremgår HT1s korte beskrivel
se af 7.4.94 vil ændringen koste kom
munen 826.000,- kr. Til sammenligning 
brugte vi i 1992 1.163.297,- kr til 
buskørsel og 273.930,- kr til taxa
kørsel .
HT oplyser i brev af 6.5.94, at et 
skolekort til samtlige elever kan 
modregnes i de 826.000,- kr.
For at køreplanændringerne kan træde 
i kraft pr. 1. august 1994, skal HT 
varsle sine entreprenører senest 1. 
juni. Fra HT's side har man derfor 
brug for byrådets bindende tilsagn 
til, at kommunen vil gå ind i projek
tet. Det drejer sig ikke om en stil
lingtagen til placering af et enkelt 
stoppested eller flytning af enkelte 
afgangstidspunkter, da disse altid 
vil kunne justeres - men om byrådet 
føler sig overbevist om, at det er en 
god idé - at det kan fungere - at man 
kan leve med de fordele og ulemper, 
som ændringerne vil medføre.
Der ligger et foreløbigt køreplanfor
slag af 7.4.94 i sagen. Et revideret 
forslag fremsendes senere.
Der vil blive afholdt borgermøder i 
Ferslev og Skuldelev henholdsvis den 
16. og 17. maj 1994.
Miljø- og teknikudvalcret indstiller 
på møde den 18. maj 1994 følgende: 
Udvalget anbefaler byrådet at gå ind
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fortsættes....



4. Fortsat
i projektet med de foreslåede køre
plansændringer og således, at skole
buskørslen integreres i HT's kørsel 
med start den 29. september 1994. 
Byrådet anbefaler HT, at der sker 
korrektioner i køreplanforslaget vedr 
bolig/arbejdstedskørsel til Kyndby- 
værket og kørsel fra Vestområdet til 
gymnasium, handelsskole etc., kørsel 
til filmklub og skolebrug af Skibby- 
hallen.
Korrespondance til Hillerød bør for
bedres .
Telebussystemet skal markedsføres in
tenst og ønskes udbudt i licitation. 
HT meddeles, at byrådet gerne ser de 
nuværende skolebuschauffører søges 
ansat i "Partnerbus" som henholdsvis 
skolebuschauffør og som udlejet til 
en kommunal institutionsbus.
Byrådet forbeholder sig ret til efter 
et år at revurdere projektet og helt 
eller delvist at trække sig ud af 
proj ektet.
Byrådets behandling i juni-mødet af
venter tilbagemelding fra HT om kon
sekvenserne af beslutningerne i Hval
sø, Bramsnæs og Jægerspris kommuner. 
Venstres stillingtagen afventer by
rådets behandling.
Erhvervsrådet behandlede sagen 
mandag den 13. juni kl. 18.00. 
Udtalelse herfra blev uddelt til øko
nomiudvalgets medlemmer, før sagens 
behandling.
Økonomiudvalaet anbefaler på møde den 
14. juni 1994, at kontrakten på sko
lebuskørsel forlænges med 1 år.
Denne periode bruges til, at der ud
arbejdes materiale til udbydelse af 
kørselen i licitation.
Det indstilles samtidig, at kommunen 
ikke overdrager skolebuskørselen til 
HT.
Kim Rockhill afventer sin stillingta
gen til byrådets behandling af sagen. 
Skrivelse af 13/6-94 med indstilling 
fra Skibby erhvervsråd blev uddelt i 
kopi til medlemmerne.
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5.
Forslag til Lokalplan 72, for svømme- 
badet "Hellas"
J.nr. TF 01.02.05P16/72
Ejeren af svømmebadet "Hellas" har 
udarbejdet et forslag til lokalplan 
for området, som giver mulighed for 
udvidelse af svømmebadet samt etable
ring af ekstra bolig.
Forslaget er i overensstemmelse med 
kommuneplanrammerne og er forhandlet 
af med forvaltningen.
Miljø- og teknikudvalgetanbefaler på 
møde den 1. juni 1994, at forslaget 
til lokalplan 72 for svømmebadet 
"Hellas" vedtages og offentligheds
proceduren iværksættes. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. juni 1994 miljø- og teknikudval
gets indstilling.
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6 .
Endelig vedtagelse af Kommuneplantil
læg 12, Hvllingeriis Renseanlæg
J.nr. TF 01.02.15P16/12
Forslaget til Kommuneplantillæg 12 
har været offentliggjort i perioden 
8. marts til 3. maj 1994.
Der er indgået 1 indsigelse fra nabo
en mod vest, som ønsker udvidelsen 
placeret øst for det eksisterende an
læg. Indsigelsen er identisk med den, 
der blev indgivet i forbindelse med 
den forudgående høring.
Den ønskede placering blev dengang 
afvist af byrådet, fordi den var den 
mest problematiske, idet den ville 
genere flest naboer samt give den 
største ændring af kystbilledet. 
Rammeområdet kan ikke flyttes uden en 
fornyet planprocedure.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på 
møde den 1. juni 1994, at kommune
plantillæg 12 vedtages endeligt i den 
forelagte form.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. juni 1994 miljø- og teknikudval
gets indstilling.

22 . cl. juni 1994 109
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7.
Endelig vedtagelse af Lokalplan 71, 
Hyllingeriis Renseanlæg
J.nr. TF 01.02.05P16/71
Lokalplanforslaget har været til of
fentlig høring i perioden 8. marts 
til 3. maj 1994. Der er indgået 4 
skriftlige kommentarer/indsigelser og 
1 mundtlig til forslaget. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på 
møde den 1. juni 1994, at lokalplan 
71 vedtages endeligt med følgende 
ændringer:
Ny §2.4 "Matr.nre. 1-s og 1-t er un
dergivet landbrugspligt, jvf. §2 i 
Landbrugsloven.
Lokalplanen forudsætter, at land
brugspligten ophæves efter §4, stk. 1 
i Landbrugsloven for den del af oven
nævnte ejendomme, som er beliggende 
inden for lokalplanens område."
Ny §4.4 "Stier.
Der reserveres areal til etablering 
af sti langs anlæggets nordside - u
den for hegnet - til forbindelse af 
Torpevej og Hyllingeriis."
Ændret §9.1 "Før ibrugtagning af det 
færdige anlæg skal de i §7.2 og §7.3 
nævnte støjvolde med beplantning være 
etableret."
På kortbilaget ændres vestskellet, så 
det følger levende hegn for så vidt 
angår den sydlige del.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. juni 1994 miljø- og teknikudval
gets indstilling.
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8 .
Ekstra bevilling til taxikørsel 
J.nr. TF 22.11.00G01
Vognmand Helge Karlsen, Venslev Taxi, 
har med skrivelse, indgået hertil den 
20. april 1994, søgt om en ekstra be
villing til taxikørsel.
Helge Karlsen begrunder ansøgningen 
med bl.a.
at kunne yde den bedste service for 

borgerne i kommunen, 
at der fast køres handicappede med 2 

taxier hver dag,
at der regelmæssigt køres taxi for 

Falck,
at der er bestilling til fast kørsel 

med taxi ca. 1/2 år frem, og 
alt dette bevirker, at firmaet mang
ler en ekstra taxi til at løse de nu 
og her bestillinger som kommer.
Det er byrådet der fastsætter antal
let af bevillinger i kommunen og p.t. 
er der 8 bevillinger og alle 8 er 
besat.
Det skal oplyses, at kommer antallet 
af bevillinger over 10, skal der op
rettes et fælles bestillingskontor.
En bevilling til almindelig hyrekør
sel kan kun gives efter forudgående 
annoncering om, at en bevilling er 
ledig og at alle som måtte være in
teresserede skal indsende ansøgning 
inden en nærmere fastsat dato. Bevil
lingen kan herefter gives til den der 
efter byrådets skøn er den bedst kva
lificerede ansøger, idet der her skal 
lægges vægt på erfaring m.v. 
Centralforeningen af Taxiforeninger i 
Danmark rettede i marts 1990 henven
delse til kommunen med en henstilling 
om, at bevillingsantallet blev nedsat 
bl.a. på baggrund, af at der de sene
re år er sket store nedskæringer med 
hensyn til fribefordringer til læger 
og sygehus samtidig med at mange af 
disse transporter er overgået til 
Falck.

fortsættes
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8. Fortsat
Miljø- ocr teknikudvalaet anbefaler på 
møde den 18. maj 1994, at der opret
tes en ny bevilling til opslag om 
besættelse snarest muligt.
Byrådet bemyndiger samtidig Miljø- og 
teknikudvalget til, efter forhandling 
med Centralforeningen af taxier, at 
inddrage bevillingen midlertidigt i 
forbindelse med ledighed, såfremt be
villingen ikke kan besættes.
Borgmesteren har på byrådets vegne i 
henhold til Lov om kommunernes sty
relse § 31, stk. 1 godkendt miljø- og 
teknikudvalgets indstilling.
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9 .
Branda larmer imsanlæcr/branddøre på 
plej ehi emmet Nordhøi
J.nr. TF 82.00 
J.nr. SSSF 81.11.01
Brandmyndigheden har i 1991 anmodet 
om, at der på plejehjemmet Nordhøj 
blev etableret selvlukkende, røgtætte 
døre, styret af røgdetektorer (ABDL- 
anlæg), eller at der blev oprettet en 
udvidet vagtordning.
Plejehjemmet har løst problemet ved 
at have udvidet vagtordning, indtil 
der udføres døgnpleje.
Skole-, social- og sundhedsudvalget 
vedtog på mødet den 25. januar 1994 
at anmode teknisk forvaltning om at 
omprioritere vedligeholdelsesarbejdet 
på Nordhøj således, at der i samar
bejde med brandinspektøren kan blive 
udført den nødvendige brandsikring i 
1994.
Etablering af ABDL-anlægget koster 
kr. 120.000,-.
Budgettet udviser følgende beløb til 
vedligeholdelse i 1994:
Maling af vinduer 
Istandsætt. beboerstuer 
Lakering af 2 egedøre 
Driftmæss. vedligehold.
Ialt
Det ses, at der ikke er midler til 
rådighed til en omprioritering. 
Forvaltningen kan ikke anvise kompen
serende besparelser på andre ejen
domskonti .
Skole.- social- og sundhedsudvalget
anbefaler på møde den 26. april 1994, 
at udgiften til etablering af et 
ABDL-anlæg finansieres over kassebe
holdningen.
Miljø- og teknikudvalqet anbefaler på 
møde den 27. april 1994, at udgiften 
til etablering af et ABDL-anlæg fi
nansieres over kassebeholdningen. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
10. maj 1994 udvalgsindstillingerne.

kr. 
kr. 
kr.
kr.

15.000
80.000
1.000

34.000
kr.130.000
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9. Fortsat
Det forudsættes, at anlægget er 
forberedt på en senere udbygning af 
Nordhøj.
Borgmesteren har på byrådets vegne, 
under henvisning til Lov om kommuner
nes styrelse § 31 stk. 1 godkendt ud
valgenes indstilling.
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10.
Projektrapport for omstilling på 
ældreområdet i kommunen
J. nr. SSSF 16.00.10
Ældrekoordinator Lis Hjorth fremsen
der projektrapport for omstilling på 
ældreområdet i kommunen.
Skole.-social" og sundhedsudvalget 
indstiller på sit møde den 31. maj 
1994, at der indføres døgnpleje i 
Skibby kommune snarest muligt, med 
virkning fra 1/10-94, jvf. 
ældrerapportens pkt. 9.
Samtidig indstilles til godkendelse, 
det i ældrerapportens pkt. 10 
foreslåede kommunikationsudstyr, 
forslag 2, start 1/10-94.
Udvalget skal endvidere indstille, at 
der snarest muligt, over 
anlægskontoen, frigives økonomisk 
midler til etablering af grupperum, 
jvf. ældrerapportens pkt. 11.
Udvalget genoptager ældrerapporten på 
august mødet 1994 med henblik på at 
opstille en tidstabel, herunder 
økonomisk plan for yderligere 
igangsætning af dele i 
ældrerapporten.
FC-gruppen har behandlet ovennævnte 
og anbefaler igangsættelse samt at 
skole,-social- og sundhedsudvalget 
tager stilling til de fornødne til
lægsbevillinger.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. juni 1994 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.
Den fornødne anlægsbevilling og til
lægsbevilling anbefales samtidig gi
vet.
Administrationen oplyser, at drifts
udgiften for 1994 udgør kr. 80.515,50 
(3/12 af ialt kr. 322.062,-) for ind
førelse af døgnpleje + kommunikati
onsudstyr pr. 1. oktober 1994 og an
lægsudgiften, som omfatter ombygning 
af grupperum, udgør kr. 153.000.
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11.

Ansøgning om ekstratilskud til Skibby 
skovbørnehave
J. nr. SSSF 16.04.02.04
Skibby Skovbørnehave ansøger om ek
stratilskud på kr. 45.000,- til dæk
ning af 2 måneders lederløn plus ek
stra vikartimer.
Børnehavens akutte økonomiske pro
blem, skyldes at der i forbindelse 
lederskift, opstod problemer omkring 
den formelle opsigelse.
Børnehaven har måtte betale ekstra 
vikarlønninger og merløn til den 
konstituerende leder i 3 måneder samt 
dobbelt lederløn i 2 måneder. 
Formanden for skole,-social- og sund
hedsudvalget og forvaltningen er af 
den opfattelse, at der evt. kan gives 
et tilskud, som skal tilbagebetales 
over et givent antal måneder. 
Forvaltningen kan desuden oplyse, at 
såfremt institutionen går i beta
lingsstandsning, kan kommunens insti
tutioner optage disse børn.
Økonomiudvalaet anbefaler på møde den
14. juni 1994 formandsindstillingen. 
Anders Clausager indtager særstand
punkt .
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12 .
Normer incrsmæssiqe forhold i skole-, 
social- og sundhedsforvaltningen, i 
økonomisk forvaltning, og på biblioteket, samt indstilling om løsning af 
de plads- mæssige problemer i skole-, 
social- og sundhedsforvaltningen
J . nr. BKT.
På baggrund af drøftelser i chefgrup
pen har økonomichefen og chefen for skole-, social- og sundhedsforvalt
ningen fremsendt redegørelser for 
normeringsmæssige forhold i deres 
forvaltninger, og chefen for skole-, social- og sundhedsforvaltningen har 
også fremsendt redegørelse for de 
pladsmæssige problemer.
For biblioteksområdet har ledende bibliotekar fremsendt ønske om en 
mindre udvidelse af normeringen. 
Redegørelserne forelægges økonomi
udvalget, sammen med indstilling fra 
kommunaldirektøren af 6. maj. 
(Indstillingen udsendes først den 6.
®aj) . „Økonomiudvalget godkendte pa møde den 10. maj 1994 kommunaldirektørens 
indstilling, og sagen genoptages på 
juni-mødet.
Nyt indstillingsbilag fra kommunaldi
rektøren vedlægges.økonomiudvalget anbefaler på møde den
14. juni 1994, at
- normeringen i skole-, social- og 
sundhedsforvaltningen øges med 29 
timer ugentligt pr. 1/7-94

- ansøgning om yderligere normering 
på 37 timer ugentligt til skole-, 
social- og sundhedsforvaltningen og 
37 timer ugentligt til økonomisk 
forvaltning indgår i budgetdrøftelserne

- normeringen øges med 3 timer ugent
ligt på biblioteket for perioden 
1/7-94 til 31/12-95

- spørgsmål om ændret indretning i 
skole-, social- og sundhedsforvalt
ningen vurderes pany i forvaltnin
gen og i chefgruppen

- strukturen i skole-, social- og 
sundhedsforvaltningen vurderes påny 
af forv.ledelse, kommunaldirektør 
og chefgruppe

- tilrettelæggelsen af arbejdet i re
lation til visatation af kontant
hjælpsmodtagere vurderes.





S K I B B Y  K O M M U N E

B Y R Å D S M Ø D E

14.
Godkendelse af fundats for Håndvær
kerforeningen for Skibby oa omegns 
lecrat
J.nr. BK 00.06
Skibby kommune har overfor den nu 
ophævede Håndværkerforening for Skib
by og Omegn givet tilsagn om at ville 
være behjælpelig med oprettelse af 
fundats for et legat, der skal anven
des til unge håndværkere under uddan
nelse. Kommunen har samtidig givet 
tilsagn om at ville administrere le
gatet.
Der er nu udfærdiget fundats som fo
relægges til godkendelse.
Legatets formue er på kr. 40.000, som 
Skibby kommune har anbragt til bedst 
mulig forrentning.
Legatbestyrelsen foretager uddeling 
af legatmidler hvert andet år i sep
tember, første gang i september 1995. 
Kommunaldirektøren anbefaler, at fun
datsen godkendes.
Kopi af fundatsen vedlægges. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
10. maj 1994, at fundatsen godkendes.
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15.
Ungdomsskoleplanen
J. nr. SSSF 18.01.00
Ungdomsskoleinspektøren fremsender 
revideret ungdomsskoleplan 1994/95. 
Der er ikke væsentlige ændringer i 
forhold til planen for 1993/94. 
Forslag til virksomhed kan holdes 
inden for ungdomsskolens budget. 
Ungdomsskolebestvrelsen anbefaler på 
sit møde den 25. april 1994 planen. 
Skole,-social- og sundhedsudvalget 
har på sit møde den 31. maj 1994 
anbefalet planen.

Dag og år Formandens
initialer Biad nr.

22 . 
cl.

juni 1994 
19.00

120



S K I B B Y  K O M M U N E

B Y R Å D S M Ø D E

16.
Ligningsplan for perioden 1/7-94 til 
30/6-95
J. nr. SK RTØ
Skatteafdelingen fremsender lignings
plan for perioden 1/7-94 til 30/6-95 
til godkendelse.
Ligningsplanen er udsendt sammen med 
dagsordenen til økonomiudvalgsmødet 
den 10. maj.
Planen med enkelte sproglige korrek
tioner er fremlagt i sagen. 
Økonomiudvalget fremsender på møde 
den 10. maj 1994 ligningsplanen med 
anbefaling.

Dag og år Formandens
initialer Blad nr.

2 2  . 
t i .

juni 1994 
19.00

121





S K I B B Y  K O M M U N E

B Y R Å D S M Ø D E  
L U K K E T  M Ø D E

i.
Ansættelse af skoleinspektor 
J.nr. LP

Økonomiudvalget


